
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 9 2015 

 

Tid: 2015-10-26  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 394 hos Rolf                       Krister Björne 

                         Ordf/sekr Rolf Brehmer                                  Elisabeth Feichter 

                                                                                        Mats Larsson 

                                                                                        Niklas Lundgren 

                                                                                        Melker Solem  

                                                                                        Ola Laggar 

                                                                                         

                   

                                        

                                                                                     

§ 80  Mötets öppnande                                                   

Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§ 81Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§ 82 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes. (Justerades)                                        

 

§83 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen       Batteribyte på värmemätarna planeras att genomföras  i okt/nov.                                                          

                                 Offerter avseende ytterligare optimeringsåtgärder diskuterades. 

                                 Styrelsen beslöt att värme får upphandla optimeringsåtgärder  

                                 enl offerten med lägsta pris. ( efter kontroll att rätt typ av materiel  

                                 används) Kostnaderna belastar nästa budgetår. 

 

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                                                                                                                                               

  

Miljö                       Bollplan är klar. 

                                Klagomål från kommunen avseende dålig ordning vid komposterna. 

                                Styrelsen beslöt att miljö får upphandla en röjsåg med tillbehör. 

                                Nya parkeringstillstånd kommer att delas ut. 

                                Otillåten parkering sker på vändplaner. Kan bli problem vid snöröjning. 

                                Styrelsen överväger åtgärder mot otillåten parkering även ”nere” i  

                                området. 

                                 

 

Garage                    Kostnadsuppskattning av elrenovering har erhållits. (4—5 kkr/ plats) 

                                Kassören undersöker finansieringsmöjligheter. Årsmötesfråga. 

 

Fiber                       Intet 

                                

 



                             

§84  Post och annat  

Mail från kommunen avseende möte angående Vallavägens framtid. 

Mötet sker 25/11 kl1800 plats eso. Deltagare Niklas samt ytterligare 1—2 

styrelsemedlemmar. 

Niklas kontaktar kommunen för ytterligare information. 

 

 §85 Uppdragslistan  
Uppdrag 72 bollplan klart 

 

§86 Övriga frågor 

Värmeavläsning sker 10/12. Information mm genom värmes försorg. 

 

§87  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

10                                    12-09                                Mats  OBS! Ändrat datum. 

1      2016                         01-11                                Andreas 

2                                       02-01                                Melker 

 

 

 

§88  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

   

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: Vid nästa möte 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


